
 
Jako přímý účastník výše uvedené schůze na odboru dopravy a životního prostředí uvádím 
několik vlastních doplnění či poznámek. 

 
 
 

1. Schůze se nekonala 23.10. ale 17.10. 
 

2. Já jsem, stejně jako několik dalších zástupců okolních SVJ, vyjádřil názor, že 
uzamykatelná kontejnerová stání bychom uvítali, protože nám tam bezdomovci dělají 
nepořádek, který musíme uklízet. Nicméně jedině za předpokladu, že nebude nijak 
snížena parkovací kapacita sídliště. Tato podmínka nebyla ze strany odboru dopravy a 
životního prostředí příliš akceptována, protože se schůze prý netýká parkování, a byla 
stále pokládána zjednodušená otázka, zda chceme uzamykatelná stání pro 
kontejnery, či nikoliv.  

 
3. Z průběhu schůze bylo patrné, že některé domy mají o zamykatelná kontejnerová 

stání zájem a jiné domy jsou spokojeny se současným stavem a nechtějí nic měnit. 
Věc tedy nejspíše nebude možné řešit komplexně pro celé sídliště. I ti, kdo chtěli 
uzamykatelná stání, ale požadovali, aby to nijak nesnížilo parkovací kapacity. 
Navrhovaný koncept parkovací kapacitu snižuje o cca 16 míst. 

 
4. Celkově se schůze točila spíše kolem nespokojenosti se stavem parkovacích kapacit 

na sídlišti. Proto si myslím, že v zápisu mělo být více, k této problematice. Sice ano, 
schůze byla konána k projednání kontejnerových stání, ale jasně z ní vyplynulo, co lidi 
u nás na sídlišti opravdu trápí. A to se v zápisu naprosto vytratilo. 

 
 

 


